
 Protokoll fört vid möte med styrelsen i   
……………….Kulturarv Marieholm ekonomisk förening. 

22 Januari 2019 

    KL.18.00       

Sture Jonsson                SJ Närv Lars-Göran Magnusson      LGM - 

Anders Hermansson     AH Närv Berit Pettersson                   BP - 

Kjell Johansson             KJ - Lars Magnusson                  LM Närv 

Karl-Gunnar Sandström KGS Närv Johan Malm                         JM - 

Andreé Holmström         AH - Annika Särnmark                  AS      Närv 

Lage Bard                      LB Närv   

 

   

1. Sture Jonsson   öppnade mötet. 

2. Dagordningen godkändes 

3. Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

4. Val av justerare: Annika Särnmark 

5. Sture Jonsson informerade om att vår styrelseledamot Lars-Göran Magnusson 

avlidit. Lars-Göran har deltagit mycket aktivt i arbetet med olika projekt i 

Kulturarvet. Han lämnar ett stort tomrum efter sig.  

6. Ekonomi: Lars Magnusson gick igenom resultatet för 2018. Ekonomin är god, 

11300 kvar av medlen för 2018. Med kommunala bidraget och reserverade 

projektmedel finns 610 000 kr i kassan. Ny revisor klar, Kajsa Karlsson. Bo 

Ejenfors kontaktas ang. ansökningen om stöd till kanalrensning. 

7. Ärenden: Lage Bard och Gunnar Södersten fortsätter med skyltar till skärmarna 

i Fabriken. Gunnar skall föreslå en utformning av cafe´inredning som passar in 

i miljön. Belysningen i området kvar att lösa, inte avgjort hur vi går vidare. 

Skyltar ute behöver snyggas upp, ev nya i metall. Lage Bard anlitar Thomas 

Sveningsson för lösning Annika S bistår vid behov. Föreslås att hantverkarna 

inbjudes igen för lösning av utformningen av cafe´delen. 

8. Övrigt: Årsstämman beslutades hållas den 12 mars 2019 kl 18,00 plats 

Marieholms kyrka.         

          



 Bryggan i Hillerstorps hamn har renoverats med nytt virke. Kvarstående punkt

 Redogörelse för samhällsföreningen/ hantverkarnas sommaraktiviteter skrivs 

ned och lämnas till Kulturarvet, med bilder.  KGS och Annika Särnmark 

ansvarar. 

9. Nästa möte: 19 februari  2019.     Mötet avslutades av Sture Jonsson 

     

Sekreterare K-G Sandström   Justeras Annika Särnmark 


